
Left-Handed Holster for Mamba-TFX and Target 22 Style Scorpion -
Left-Handed Scorpion Holster, Target 22 Style, Left-Handed, Blade-Tech
TEK-LOK

The search is over! This holster by LAG Tactical is the perfect match for your Scorpion,
Mamba-X, or Mamba-TFX. Whether it's competition day, range day, or just walking
around, this holster will keep your pistol safe and secure.

This 1911-style holster is also compatible with our Mini Mamba pistol as well.

Attributes

Name: Left-Handed Scorpion Holster, Target 22 Style, Left-Handed, Blade-Tech TEK-LOK
Manufacturer: VOLQUARTSEN
Product no.: BRD231320
Mfr. No.: VFHL-0002
Hand: Left
Make: LAG Tactical
Model: Mamba-TFX, Mamba-X, Target 22 Style Scorpion
Style: Blade-Tech TEK-LOK
Delivery weight: 0.4kg
UPC: 810162019877
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Sicherheitshinweise für das LinkshänderHolster für
MambaTFX und Target 22 Style Scorpion

Einleitung
Herzlichen Glückwunsch zu Ihrem Kauf des LinkshänderHolsters für MambaTFX und Target 22 Style Scorpion von
LAG Tactical. Dieses Holster wurde entwickelt, um Ihre Waffe sicher zu halten und Ihnen gleichzeitig Komfort zu
bieten. Bitte lesen Sie diese Sicherheitshinweise sorgfältig durch, um sicherzustellen, dass Sie das Produkt sicher
und effektiv nutzen.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien
Achten Sie darauf, dass das Holster immer in einem sicheren Zustand ist.
Verwenden Sie das Holster nur für die vorgesehenen Modelle: MambaTFX, MambaX und Target 22 Style
Scorpion.
Halten Sie das Holster und die Waffe außerhalb der Reichweite von Kindern und unbefugten Personen.
Überprüfen Sie regelmäßig auf Abnutzung oder Beschädigungen am Holster.
Informieren Sie sich über die geltenden Gesetze und Vorschriften in Ihrem Land bezüglich des Tragens von
Waffen.

Spezifische Sicherheitsvorkehrungen für die Nutzung
Tragen Sie das Holster immer so, dass es fest sitzt und nicht verrutschen kann.
Stellen Sie sicher, dass die Waffe sicher im Holster sitzt, bevor Sie sich bewegen.
Vermeiden Sie es, das Holster zu überlasten, indem Sie nur die dafür vorgesehenen Waffen verwenden.
Verwenden Sie das Holster nicht, wenn es beschädigt ist.
Achten Sie darauf, dass keine Fremdkörper im Holster sind, die die Funktion beeinträchtigen könnten.

Anweisungen zur Installation und Nutzung

Installation des Holsters:

Wählen Sie den gewünschten Trageort (z.B. Hüfte oder Oberschenkel).
Befestigen Sie das Holster mit dem BladeTech TEKLOKSystem gemäß den beiliegenden
Anweisungen.
Stellen Sie sicher, dass das Holster fest und sicher an Ihrem Gürtel oder Ihrer Ausrüstung befestigt ist.

Nutzung des Holsters:

Führen Sie die Waffe vorsichtig in das Holster ein, bis sie einrastet.
Überprüfen Sie, ob das Holster die Waffe sicher hält.
Um die Waffe zu entnehmen, ziehen Sie sie sanft, während Sie das Holster stabilisieren.
Vermeiden Sie unnötige Bewegungen, während Sie die Waffe aus dem Holster ziehen.

Entsorgungsanweisungen
Entsorgen Sie das Holster und alle dazugehörigen Teile gemäß den örtlichen Vorschriften für die Entsorgung
von Kunststoff und anderen Materialien.
Stellen Sie sicher, dass das Holster vor der Entsorgung keine gefährlichen Stoffe enthält.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung
Für Fragen oder Bedenken zu Ihrem Produkt kontaktieren Sie bitte den Hersteller oder den Händler, bei dem Sie das
Holster erworben haben. Achten Sie darauf, alle relevanten Informationen über das Produkt bereitzuhalten.

Bitte beachten Sie, dass die Sicherheit Ihrer Waffe und die ordnungsgemäße Nutzung des Holsters von größter
Bedeutung sind. Halten Sie sich an die oben genannten Richtlinien, um sicherzustellen, dass Sie das Holster sicher
und effektiv nutzen können.
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LeftHanded Holster Safety Instructions

Introduction
Thank you for choosing the LeftHanded Holster for MambaTFX and Target 22 Style Scorpion. This holster is
designed to provide a secure and safe way to carry your pistol. Please read this safety instruction guide carefully to
ensure proper usage and compliance with safety regulations.

General Safety Guidelines
Always ensure that the firearm is unloaded before placing it in the holster.
Regularly inspect the holster for signs of wear or damage.
Keep the holster away from moisture and extreme temperatures to maintain its integrity.
Store the holster in a safe location, out of reach of children and unauthorized users.
Familiarize yourself with the holster's features and how it works before use.

Specific Safety Precautions for Use
Ensure that the holster is securely attached to your belt or other carrying apparatus before placing your
firearm inside.
Do not attempt to modify the holster in any way, as this may compromise its safety features.
Avoid placing any objects inside the holster other than the intended firearm.
When drawing your firearm from the holster, do so in a controlled manner to prevent accidental discharge.
Be aware of your surroundings when using the holster, especially in crowded or public areas.

Instructions for Installation and Usage

Installation:

Choose a belt that is compatible with the BladeTech TEKLOK attachment.
Slide the TEKLOK onto the belt, ensuring it is secure and properly positioned.
Adjust the holster's angle and height according to your preference for comfort and accessibility.

Usage:

Before inserting your firearm, ensure it is unloaded.
Gently slide the firearm into the holster, ensuring it fits snugly.
Check that the holster retains the firearm securely by gently shaking the holster.
When ready to draw, grasp the grip of the firearm firmly and pull it out in a smooth motion.

Disposal Instructions
Dispose of the holster in accordance with local regulations for plastic and fabric materials.
If the holster is damaged beyond use, consider recycling the materials where possible.
Do not dispose of the holster in a manner that could pose a risk to the environment or public safety.

Contact Information for Further Support
For any questions or concerns regarding the use of this product, or to report any safety issues, please contact the
manufacturer directly through their official communication channels.

Thank you for prioritizing safety and responsible firearm handling. Enjoy your LeftHanded Holster!


